



Historische Vereniging
"De Zijpe"

Notulen no. 253 van de bestuurs-
vergadering van 6 oktober 2020 in
de vergaderruimte van de fa.
Sneekes

Aanwezig:
Nettie Wezelman, Tineke Sneekes, Marga Mars,
Piet Glas, Jaap v. d. Ploeg (ZHB), Theo Volkers
Afwezig:
Ineke van Stuijvenberg, Anita Bobeldijk

1. Opening

Piet opent de vergadering met een welkom voor ieder en dank aan de fa. Sneekes voor het beschikbaar stellen van de vergaderruimte.

2. Verslag vorige vergadering

Voor de ledenwerfactie in Petten zal Theo de brief maken en vermenigvuldigen. Daarna plannen we een dag.

De ledenwerfactie in 't Zand, Oudesluis, Sint Maartensbrug en Burgerbrug is gereed. Marga denkt dat er in Schagerbrug nog een gedeelte moet gebeuren. Dit vraagt zij even na bij Ineke.

Over het gebruik van de cloud is nog veel onduidelijk. Piet neemt contact op met Gerard van Nes voor informatie.

Bij de dankbrief aan M. Dekker voor archief P. Dekker was ook een boekenbon (€ 25,-). Piet heeft met Gonno afgesproken dat het museum de boeken kan inschrijven en wat niet bruikbaar is, mag verkopen.

Piet geeft aan, dat als we vragen doorsturen naar Arnold we zelf contact moeten houden over of het afgehandeld is.

Theo zal Marianne Stammes-Brak vragen of zij ons bestuur wil komen versterken.

We nemen het overzicht van oude bestuursbesluiten door.

Naar aanleiding daarvan zal Tineke nakijken van welke instanties wij allemaal lid zijn.

Het punt 'vitrinekasten' kan weg, net als de vitrinekasten zelf.

De reiskostenvergoeding wordt aangepast naar € 0,19 per gereden kilometer.

Aandachtspunt is 'Nieuwe leden welkom heten op de eerstvolgende jaarvergadering'.

Niet alle bestuursleden hebben een Canon van de Zijpe gehad. Tineke en Jaap moeten er nog één krijgen.

3. Ingekomen stukken en mededelingen

2020-08-14 – KCARS – Amuse 55

2020-09-03 – Redactie De Beeldenaar, Jan Pelsdonk – Vraag over herdenkingsmunt Zijpe 400

beantwoord door Henk Hijink

2020-09-14 – KCARS – Amuse 56

2020-09-14 – Sjors en Owen – Vraag om informatie over Petten *opgenomen door Piet*

2020-09-22 – Gaarlandt – Afspraak Ad van Liempt

2020-09-22 – KCARS – Agenda ledenvergadering 15 oktober 2020

2020-09-22 – KCARS – Begroting 2021

2020-09-22 – KCARS Cultuurfonds stand per 31-12-2019

2020-09-22 – KCARS – Jaarrekening 2019

2020-09-22 – KCARS – Verslag ALV 07-11-2019

2020-09-28 – FMR Producties – Jaarboek gemeente Schagen

2020-10-06 – ZCBS – Donaties 2020 *Tineke maakt jaarlijks € 25,- over.*

2020-10-06 – Gerard van Nes – Info ZHB op website

4. Financieel overzicht

Uit het financieel overzicht van Tineke blijkt dat het saldo weer wat kleiner is geworden, maar dat is normaal rond deze tijd. De drukkosten van de ZHB en de portokosten zijn betaald.

Tineke zal een afspraak maken met de kascommissie voor de controle.

5. Z.H.B.

Het septembernummer zag er weer prachtig uit en was zeer lezenswaardig. Uit reacties valt op te maken dat het goed is om te streven naar variatie in de artikelen: diverse kernen, verschillende tijdvakken, etc.

De redactie heeft als wens om het blad iedere keer in 'full color' uit te geven. Dit betekent wel een kostenverhoging van ongeveer € 1000,-- op jaarbasis. De vergadering gaat hiermee akkoord. Eventueel kan de contributie volgend jaar aangepast worden.

In het decembernummer komen waarschijnlijk de volgende artikelen:

voorwoord en agenda;

interviews bevrijding (Tiny Portegijs, Iebele Jeensma, Jan Dekker);

Teunis Brouwer, deel 2;

stukje over de voorplaat;

verslag najaarsvergadering;

gedicht Ina Broekhuizen;

kerstwens.

Het mailadres van Jaap is gewijzigd naar jvanderploeg49@gmail.com. Theo zal dit doorgeven naar Gerard van Nes voor de groep redactie.

De redactie wil graag enkele artikelen plaatsen over de kerken in de Zijpe. Riky benadert ds Blokker voor de NH kerken, Theo zal zich storten op de RK kerken.

Theo wijst er wel op dat Klaas Olieman in 1990 een artikel heeft geschreven over de Rooms Katholieke Parochie te Zijpe, maar dat is al 30 jaar geleden.....

Er is ook een idee om enkele artikelen te schrijven over de scholen in de Zijpe.

Piet de Waard is bezig met de geschiedenis van de fam. De Waard. Misschien iets voor een artikel.

Jan heeft overleg gehad met Callantsoog. Waarschijnlijk is het wel akkoord om de artikelen van Hans Raap over te nemen.

6. Najaars/Voorjaarsvergadering

We besluiten de najaarsvergadering te laten doorgaan met maximaal 30 aanwezigen.

Er zal alleen een huishoudelijk gedeelte zijn. Theo maakt de uitnodiging en zorgt samen met Nettie voor verspreiding. Op de uitnodiging wordt vermeld, dat de fotomiddagen tot nader bericht niet doorgaan.

Voor de vergadering moet men zich aanmelden bij Theo, telefonisch of per mail.

De lezing van Ad van Liempt gaat naar mei 2021 en misschien zelfs naar november.

7. Fotomiddag in de dorpen

De fotomiddagen gaan voorlopig niet door.

Piet zal Gonno nog vragen om de tijdens de fotomiddag aangeleverde foto's in de databank op te nemen, zodat Nettie de informatie erbij kan zetten.

De aanvraag voor subsidie zal Theo als brief versturen naar B&W.

8. Verslag werkgroep, w.o. historische tochten en cursussen

De werkgroep is in klein comité bijeen geweest: Ineke, Marga en Nettie.

Er wordt gewerkt aan de Fietstocht WO2. Ineke denkt ook aan een Molenfietstocht.

Als ideeën voor een stukje voor de ZHB worden genoemd: de standen van de molenwieken, de boerderij de Steenpoort en de walvisvaart.

Er worden schrijvers voor levensverhalen gezocht.

Enkele leden van de werkgroep zijn enthousiast bezig met het inventariseren van waardevolle graven op de begraafplaats in Sint Maartensbrug.

Woensdag 21 oktober gaat een groepje van de werkgroep naar Den Helder om de mogelijkheden van een auto excursie te onderzoeken.

Er wordt naarstig gezocht naar een vervanger voor Els Pellerin als leider van de cursus Genealogie.

9. 40-jarig bestaan
Geen nieuws.
10. Zijper Museum
In de kamer van Marian Marees staat nog een kast met spullen van onze vereniging. Piet en Theo gaan dit verhuizen naar onze plek in het museum.
11. Rondvraag
De volgende vergadering wordt vastgesteld op dinsdag 1 december, 19.30 uur wederom in de vergaderruimte van de fa. Sneekes.
12. Sluiting
door voorzitter Piet met dank aan ieder en speciaal aan Tineke.

Agenda voor de vergadering van 1 december 2020, 19.30 uur bij de fa. Sneekes.

- 1 Opening
- 2 Verslag vergadering en actiepunten van 6 oktober 2020
- 3 Ingekomen stukken en mededelingen
- 4 Financieel overzicht
- 5 Z.H.B.
- 6 Najaars/Voorjaarsvergadering
- 7 Fotomiddag in de dorpen
- 8 Verslag werkgroep
w.o. historische tochten en cursussen
- 9 40-jarig bestaan
- 10 Zijper Museum
- 11 Rondvraag
- 12 Sluiting

| Actiepunten | | |
|--|--------------------------|--------------------|
| wat | Wie | wanneer |
| Molenboek | | t.z.t. |
| Presentatie kunst in museum (Rikhof) | Jan | t.z.t. |
| Brief ledenwerfactie Petten | Theo | z.s.m. |
| Datum ledenwerfactie Petten | Piet naar Tineke en Theo | oktober/november |
| Stand van zaken ledenwerf Schagerbrug navragen bij Ineke | Marga | voor 1 december |
| Subsidie aanvragen voor fotomiddagen | Theo | oktober/november |
| Kascontrole regelen | Tineke | voor 17 november |
| Nieuwe foto's op de website museum | Piet -- Gonno | z.s.m. |
| Stukje ZHB begraafplaatsbeleid | Theo en Piet | t.z.t. |
| Cloud overleg Gerard van Nes | Piet | voor 1 december |
| Marianne Brak-Stammes vragen voor bestuur | Theo | voor 1 december |
| Spullen kamer Marian verhuizen | Piet en Theo | 15 oktober, 10 uur |
| Onze lidmaatschappen nalopen | Tineke | is al gebeurd |
| Mailadres Jaap doorgeven aan Gerard | Theo | z.s.m. |
| Uitnodiging najaarsvergadering | Theo en Nettie | z.s.m. |

| Activiteitenoverzicht | |
|-----------------------------|----------------------------------|
| wanneer | activiteit |
| 2 november, 10.00 uur | vergadering werkgroep bij Nettie |
| 3 november 2020, 14.00 uur | redactievergadering Schagen |
| 17 november 2020, 20.00 uur | najaarsvergadering in 't Zand |